
 

Protokoll, styrelsemöte Vårberg-Skärholmens Scoutkår 10/2016-12-13 

Närvarande: Fyra av Styrelsens medlemmar närvarade 

§ 1 Mötets öppnande 
Kårordförande (KO) hälsade alla välkomna, och förklarade mötet öppnat. 

§ 2 Val av mötesordförande 
Beslutades att välja KO till mötesordförande. 

§ 3 Val av sekreterare 
XXXXX valdes till sekreterare 

§ 4 Val av protokolljusterare 
Inget val av protokolljusterare utan istället bestämdes att alla närvarande ska läsa igenom 
protokollet och komma med kommentarer direkt i dokumentet i Google drive inom en 
vecka efter färdigställandet. Protokollet skrivs sedan under i redigerad form av 
mötesordförande och en styrelseledamot i samband med nästa styrelsemöte. 

§ 5 Fastställande av dagordning 
Dagordningen godkändes med möjlighet att lägga till punkter under § 16 

§ 6 Godkännande av tidigare protokoll 
Bordläggs till kommande KS-möte. 

§ 7 Rapporter 
                KO/Förvaltning 

KO  och vice KO (vKO) har träffat medborgarvärdarna. Tyvärr missade de träffen med 
“FOLK” eftersom KO för sent upptäckte att man skulle o.s.a om man ville komma. KO 
var däremot på TOIS stormöte där inga direkta nyheter framkom förutom att datumen 
för 2017 års tävlingar fastslogs. 

          2    Postmottagare 
Kåren har fått en förfrågan från “bli scout” om hur funktionen fungerar.  

           3   Kassör/ekonomi 
Ingen rapport eftersom kassören inte var närvarande på mötet. 

           4   Medlemsregistrerare 
                Inget nytt 
           5   Hemsidan 

KO har gjort uppdateringar på hemsidan 
           6   Facebook 

KO har uppdaterat statusen 
 
 

 



  

        7      Avdelningar 
    ↪ Småtrollen 

Det är nu nio medlemmar på avdelningen och har bland annat haft 
avdelningsavslutning. 

    ↪ Älvorna 
   Avdelning har nu uppehåll för vintern men deltog på julpysslet. 

§ 8 Beslutsrapportering 
Bordläggs förutom frågan om stipendier då ansökningstiden för dessa gått ut. 

§ 9 Kårhandbok 
         Bordläggs 

§ 10 How to do på Älvorna 
XXXX har skrivit ett utkast 

§ 11 Tillägg om stödmedlemskap 
Om vi väljer att starta en ny förening kommer bankkonton och annat att ge en årskostnad 
på ca 3000kr. Detta har vi inga möjligheter att hantera i dagsläget vilket gör att beslutet 
från förra KS-mötet om att skjuta på en start för en sådan kvarstår. 

§ 12 Lokalfrågan 
KO har fått svar om det gamla cafét på Sjukhemmet som visade att det i dagsläget är 
Stadsdelsförvaltningen (Sdf) som har hyreskontrakt för lokalen även om den inte används. 
KO kontaktar Sdf för att se om vi kan hyra lokalen av den. KO har också frågat på 
skolorna om att hyra en lokal igen eftersom frågan börjar bli akut i och med att vi från och 
med 9/2 inte kan använda kvarterslokalen på grund av planerad stamrenovering. Tyvärr 
fick hon inget napp. 

§13   Protokoll från extra KST - Hur går det? 
Är klart och sista justering pågår innan påskrift. 

§14 Märkesrutiner - utv. plan för scouterna - Mötesdatum? 
Datum är preliminärbokat till 5/1 men det finns en överhängande risk att vi istället måste 
ha KS-möte då. 

§ 15 Rutiner för styrelsearbetet 
Punkten bordlades 

§ 16 Övriga frågor 
         Kåren har fått en mikrovågsugn. 

§ 17 Tid för nästa möte 
5/1 

§ 18 Mötet avslutas 
KO avslutade mötet 
 
 

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1IDdANYreEING5QrKUxe20vLplDfd5K6P0_Sd0zzNePQ/edit#gid=0


  

Datum:_________________________________________________ 

Mötesordförande:_________________________________________ 

Styrelseledamot:__________________________________________ 

 
 


